
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Matiašovce 

zo dňa 31.03.2016 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 Zasadanie Obecného zastupiteľstva (OZ) otvoril a viedol starosta obce Mgr. Marián 

Štefaňák. Podľa podpísanej prezenčnej listiny (príloha č. 1) boli prítomní 4/5 poslanci OZ. Poslanec 

Jozef Semančík svoju účasť ospravedlnil z dôvodu pracovných povinností. Zasadnutia sa zúčastnila 

aj hlavná kontrolórka obce. Predsedajúci oboznámil prítomných s nasledovným programom: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba návrhovej a mandátnej komisie 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Kontrola plnenia uznesení zo zasadania obecného zastupiteľstva zo dňa 26.02.2016 

5. Návrh zmeny rozpočtu č. 2 

6. Žiadosť o osvetlenie časti ulice Južná 

7. Rôzne  

8. Interpelácie poslancov OZ 

9. Podnety a návrhy od občanov 

10. Ukončenie zasadania obecného zastupiteľstva 

 

Starosta predniesol navrhovaný program zasadania OZ podľa programu vyveseného na úradnej 

tabuli a internetovej stránke obce a o tomto návrhu programu zasadnutia dal hlasovať. 

Hlasovanie: ZA: všetci poslanci 

                    PROTI: žiadny poslanec 

                    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec   

    
K bodu 2/ Za členov návrhovej komisie boli zvolení Matúš Bolcarovič, Ján Zibura a Ing. Tomáš 

Veselovský, PhD. Za členov mandátnej komisie boli zvolení Pavol Tyrpák, Ján Zibura a 

Matúš Bolcarovič. 

 

K bodu 3/ Za zapisovateľa bol určený Ing. Tomáš Veselovský PhD.. Overovatelia zápisnice a 

prijatých uznesení boli navrhnutí poslanci Pavol Tyrpák a Ján Zibura. Predseda 

mandátnej komisie potvrdil účasť 4/5 poslancov na základe čoho starosta vyhlásil 

zasadanie OZ za uznášaniaschopné. 

 

K bodu 4/ Kontrolu plnenia uznesení z posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva vykonal 

starosta, keď prečítal všetky prijaté uznesenia a ku všetkým uviedol status vykonania 

alebo nevykonania s bližším vysvetlením. 

 

K bodu 5/ Ekonómka obce p. Rušinová pripravila návrh II. zmeny rozpočtu a starosta vysvetlil 

potrebu vykonania tejto zmeny. Rozpočet na strane príjmov a výdavkov sa nenavýši, 

zmeny sú vykonané medzi položkami. Podrobný rozpis je v prílohe č. 2. 

                   Hlasovanie:      ZA: všetci poslanci 

                                            PROTI: žiadny poslanec 

                                            ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

   

 K bodu 6/ Obci bola pred zasadnutím OZ doručená žiadosť o osvetlenie časti ul. Južná. Starosta 

zvolal stretnutie žiadateľov a vlastníkov pozemkov, na ktorých by malo byť umiestnené 

osvetlenie. Na jednaní sa zistilo, že pozemok, ktorý slúži ako prístupová cesta 

k rodinným domom rodín Kuchtu Ľuboša a Kuchtu Andreja mala byť vo vlastníctve 



obce a mala slúžiť ako miestna prístupová komunikácia. Majetkovoprávne usporiadanie 

malo byť obcou vyriešené minimálne v roku 2005. Súčasný právny stav je taký, že obec 

pozemok pod touto cestou nevlastní a preto tam nemôže umiestniť svietidlo verejného 

osvetlenia. Žiadatelia vysvetlili akým spôsobom mali byť vykonané pozemkové zmeny 

a požiadali starostu o riešenie týchto nezrovnalostí. Poslanci poverili starostu riešiť 

tento problém a až po majetkovoprávnom usporiadaní sa budú umiestnením osvetlenia 

zaoberať. 

               

K bodu 7/   

 Ad 1) Hlavná kontrolórka pripravila Správu hlavného kontrolóra obce Matiašovce 

z finančnej kontroly na mieste za subjekt Mladosť Matiašovce za rok 2015 (príloha č. 

4), z ktorej vyplýva, že neboli zistené nedostatky pri použití finančných prostriedkov 

v rámci dotácie z rozpočtu obce. 

                   Ad 2) Hlavná kontrolórka pripravila Správu hlavného kontrolóra obce Matiašovce 

z finančnej kontroly na mieste o spotrebe energií v priestoroch Obecného úradu, 

Základnej a Materskej školy (príloha č. 5). Spotreba plynu v týchto troch zariadeniach 

je primeraná použitiu resp. klimatickým a teplotným pomerom. Úspora elektrickej 

energie (EE) na verejnom osvetlení je viditeľná aj napriek opätovnému nočnému 

svieteniu, nárast spotreby EE na Obecnom úrade súvisí so zvýšeným prenajímaním 

spoločenských priestorov, zvýšenie spotreby EE v ZŠ je spôsobené zapínaním 

elektrického ohrievača na chodbe, kde nie je ohrev miestnosti plynovým zariadením 

a zvýšenie spotreby EE v MŠ nie je odôvodnené a podmieňuje hľadať príčinu resp. 

ihneď prijať opatrenia za účelom zníženia použitia EE. Spotreba vody je primeraná 

použitiu s výnimkou poruchy v MŠ, ktorá bola odstránená. 

 

K bodu 8/ Poslanci nemali žiadne interpelácie.  

 

K bodu 9/ Neboli doručené žiadne podnety alebo návrhy od občanov. 

   

K bodu 10/ Predseda návrhovej komisie prečítal znenie prijatých uznesení. Neboli vznesené žiadne 

výhrady a ani návrhy na doplnenie uznesení. Na záver starosta poďakoval prítomným 

za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

V Matiašovciach  dňa 31.03.2016 

 

Overovatelia zápisnice:  Ján Zibura                  …........................................... 

 

 Pavol Tyrpák               …........................................... 

 

  

Zapisovateľ zápisnice:  Ing. Tomáš Veselovský, PhD. …........................................... 


